
 
Geachte heer/mevrouw,  
 
 
De Jongerenraad heeft vastgesteld waar wij het aankomende jaar mee aan de slag willen 
gaan. Dit zijn punten die wij zelf bedacht hebben maar ook onderwerpen die op de 
jaarplanning staan van de gemeente. Samen met de adviesraad WMO & Jeugd gaan wij 
overeenstemmen bij welke onderwerpen zij aan willen haken. We zijn tot de volgende 
onderwerpen gekomen: 
 
Sportverenigingen 
Op de agenda van de Jongerenraad staan dit jaar uiteraard weer de sportverenigingen. Sport 
is natuurlijk heel erg belangrijk voor jongeren en hier zien wij ook het belang van in. Wij 
wilden ons in eerste instantie focussen op de infrastructuur en de ligging van de 
verenigingen aan de Schenkeldijk.  Dit omdat hier in het verleden meerdere problemen 
waren geconstateerd. We hebben tot dusver geen huidig probleem ontdekt dus staat dit 
onderwerp voor ons op stand-by. Mocht het voorkomen dat we aankomende periode op 
een probleem stuiten, dan zullen wij ons hier ook zeker mee gaan bemoeien. Samengevat, 
wanneer de gemeenteraad onze hulp nodig heeft met een kwestie omtrent de 
sportverenigingen binnen Dordrecht staan we hier volledig voor open en we wachten 
eventuele toekomstige problemen af. 
 
Jonge ondernemers  
Wij zien dat jonge ondernemers het best zwaar hebben in Dordrecht. Ze zouden wat meer 
steun moeten krijgen, bijvoorbeeld door subsidie en een programma waarin ze begeleid 
kunnen worden bij het opstarten van hun business. Als ondernemer zijn ze nieuw in het vak, 
hebben nog niet de nodige ervaring/kennis. Vaak hebben zij ook bijna geen kapitaal 
opgebouwd.  
Een jonge ondernemer die wij gesproken hebben gaf aan dat het als jongere ingewikkeld 
was: “In het begin was het redelijk lastig om wegwijs te worden in het web van instanties en 
organisaties die gepaard gaan met het starten van een onderneming. Ik heb wel veel gehad 
aan het lokale project Zomerondernemer. Zij hebben mij geholpen wegwijs te worden in het 
ondernemerslandschap” Hij gaf aan dat zijn doel niet bereikt is en wij als Jongerenraad 
denken dat jongeren die wat meer ondersteuning krijgen het makkelijker redden. “Hoewel ik 
veel geleerd heb van de ervaring, heb ik in dat geval niet bereikt wat ik wilde bereiken.” 
Zijn bedrijf bestaat nu ook niet meer. 
 
Huisvesting jongeren  
Veel jongeren willen graag hun eigen plekje. Niet te groot, niet te duur. Helaas zijn er in 
Dordrecht maar beperkte opties en vaak zijn deze nog te duur. Studenten kunnen niet 
fulltime werken naast hun hbo- of universitaire opleiding, eventjes 600 euro aan huur en 
vaste lasten over de balk smijten gaat niet als het er niet is. Wij verlangen naar meer ruimte 
voor studenten. Zodat de generaties na ons wel lekker in Dordrecht blijven wonen in plaats 
van het opzoeken van Breda, Rotterdam, etc. 
Dit onderwerp gaan we binnen de Jongerenraad nog veel bespreken komende tijd. Maar we 
zouden het ook geweldig vinden om hier een keer over te sparren met leden van de 
gemeenteraad. 



Persoonlijke ontwikkeling van jongeren.   
Wij zijn dit jaar bezig met de persoonlijke ontwikkeling van jongeren. Ook wel je identiteit, 
wat wel of juist niet bij je past, je grenzen en normen en waarden. Vaak wordt er van de 
ouders verwacht om te helpen bij de ontwikkeling van het kind. Niet ieder kind heeft de luxe 
dat de ouders weten hoe ze dit moeten doen. Dit is wel belangrijk omdat je de rest van je 
leven je identiteit mee draagt. Daarom is het juist zo belangrijk om erachter te komen wie je 
bent en wat je wilt in het leven. Daarin streven we naar een Dordrecht met jongeren die 
weten wat ze willen en het beste uit zichzelf kunnen halen. Die genoeg ruimte hebben om te 
vallen maar ook genoeg ruimte hebben om op te staan. Zo dat ze later sterker in deze 
maatschappij kunnen functioneren. Zo zijn we bezig met project PO om persoonlijke 
ontwikkeling bij jongeren te stimuleren d.m.v. bijvoorbeeld lessen op school of meer 
handvaten aan te bieden voor jongeren.  
 
Stemprullenbakken 
Wij hebben het idee om in het centrum van Dordrecht een stemprullenbak te plaatsen. Dat 
is een prullenbak met 2 bakken en een groot bord erboven. Op dit bord staat dan een 
stelling. Deze stellingen kunnen overal over gaan, zolang het met Dordrecht te maken heeft. 
Mensen kunnen het afval in de linker bak (eens) of in de rechterbak (oneens) gooien. Het 
doel is niet om achter de mening van de burgers te komen. Het is meer een motivatie om 
het afval weg te gooien, met een politieke twist. 
 
Eenzaamheid onder jongeren 
Veel jongeren zijn eenzaam en hebben weinig vrienden en zitten dus alleen thuis. Wij willen 
die jongeren gaan stimuleren om wat meer uit hun schulp te kruipen en contact te maken 
met anderen. Wij willen aanbieden dat zij gewoon eens bij ons langs kunnen komen om 
gezellig te kletsen of om hun verhaal kwijt te kunnen zonder dat ze lid hoeven te worden, 
wie weet vinden ze het toch wel heel leuk bij de Jongerenraad.  
 
Dit zijn de onderwerpen waar wij mee aan de slag gaan en waar wij dus advies over zouden 
willen geven. Wij hopen u hierbij voldoende geïnformeerd te hebben en als er nog vragen 
zijn horen wij dat graag.  
 
 
 
Met vriendelijke groet,  
 
 
 
 
 
Channah Rodgers 
Voorzitter Jongerenraad Dordrecht 
ceml@live.nl 
06 - 39 02 35 93 
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